



## REFERAT KRETSSTYREMØTE

Referat nr. 8/25-27

|                 |                                                                                           |
|-----------------|-------------------------------------------------------------------------------------------|
| Vedr. formål    | Kretsstyremøte TGTK                                                                       |
| Møtested og tid | 10.01.2026 kl. 20:00, Teams                                                               |
| Til stede       | Vegard Haugseggen<br>Helene Veie<br>Lasse Dimitrij Henriksen<br>Johanna Ragnarsson (NGTF) |
| Referent        | Johanna Ragnarsson (NGTF)                                                                 |
| Neste møte      | 20.-21.03                                                                                 |

### *Saksliste:*

#### *Åpning*

Åpning av møtet ved styrets leder.  
Godkjenning av innkalling, saksliste og forrige protokoll

#### *Sak 32/25-27 BKTS 2026*

Kretsen har fått inn henvendelser fra klubber om BKTS. Dette går på innspill til deltakelse og alder.

#### **Vedtak:**

Vegard svarer ut klubbene

#### *Sak 45/25-27 Informasjon fra kretsledermøtet*

Johanna informerer om hva som ble diskutert på kretsledermøtet. Det nærmer seg forbundsting og to av sakene som ble diskutert var organisering i NGTF og forsikring/lisenser.

#### **Vedtak:**

Til orientering

#### *Sak 46/25-27 Retningslinjer og høringsinnspill*

Gjennomgang av innspillene vi har fått på høring av retningslinjer.  
Under arbeidshelgen 20.-21. mars vil dette arbeidet fullføres og sendes ut/legges ut.

#### **Vedtak:**

Retningslinjene ferdigstilles 20.-21.mars.

#### *Sak 47/25-27: Innspill fra håndballklubber*

Kretsen har mottatt brev fra to håndballklubber som stiller spørsmål til KM som er planlagt 24.-26.april 2026, da det er en stor håndballturnering samtidig.  
Kretsen har forståelse for at det skaper hodebry for både utøvere og klubber når slike kollisjoner oppstår, samtidig må vi også se til at det ikke kolliderer med arrangement i vår krets og særforbund.

#### **Vedtak:**

Lasse svarer ut klubbene



#### *Sak 48/25-27: Sikringskurs*

Kretsen har fått spørsmål fra en klubb som ønsker sikringskurs.

#### **Vedtak:**

Vegard sjekker om det er ledige plasser på sikringskurset som kommer, og kontakter klubben.

#### *Sak 49/25-27: Paraturn*

Kretsen har fått en henvendelse fra Paraidrettssenteret som ønsker et møte om det kan være aktuelt å holde kurs i deres lokaler.

#### **Vedtak:**

Vegard kontakter Svein ved paraidrettssentret for å avklare kurs innenfor paraturn og mulighetene for å holde det ved paraidrettssenteret.

#### *Sak 50/25-27 Eventuelt*

Spørsmål om resultatsystem

En liten diskusjon på resultatsystem og endringene på hjemmesiden til NGTF. Enighet om å diskutere dette mer på arbeidshelgen i mars.

#### **Vedtak:**

Til orientering.